
 

 

SAKU VALLA SPORDIKESKUS 

 

NÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 
Saku               07. veebruar 2024 nr. 1 

 

Algus kell 08:00 

Lõpp kell  09:30 

Juhatas: Kristjan Saar (KS) 

Protokollis:   Annely-Thea Häggblom (ATH) 

Osalesid: Eda Esperk (EE) 

  Kristjan Puustusmaa (KP) saabus 8.15 

  Herlent Krik (HK) 

  Toomas Tarm (TT) 

Puudusid: Märt Raam (MR) 

 

Külalisena osales Laura Viiroja (LV) ja protokollis Anney-Thea Häggblom (ATH) 

(Saku Valla Spordikeskuse juhataja asetäitja) 

               Koosolek on otsustusvõimeline: 

 

1.    Päevakorra kinnitamine.  

2.   Ülevaade ja kokkuvõte „ Saku liigub“ üritustest. Mis on toimunud 2023, mis 

tulemas 2024. 

3. Spordirajatiste ja teenuste hinnastamine 

4. Jooksvad küsimused 

 

1. Päevakorra kinnitamine 

  Päevakord kinnitati eelpool esitatud kujul (5 poolthäält, vastuhääli ei olnud) 



 

2. Ülevaade ja kokkuvõte „ Saku liigub“ üritustest. Mis on toimunud 2023, 

mis tulemas 2024 

 

 1. Kokku 49 liikumisüritust 

    2.  2688 osalejat (arvestuses ainult projekti raames osalenud) 

 3. 34 üritust  koostöös partneritega (spordiklubid ja muud 

organisatsioonid) 

 4. 15 üritust peredele 

 5.  6 avalikku treeningsessiooni, millest 3 trenni  spetsiaalselt   

eakatele 

 7. 2 avalikku mobiilimängu 

 8. Kokku 13 spordivõistlust  

 

 Ettepanekud: 

 (TT) – parandada kooliõpilaste osalust spordivõistlustel ja paremini kaasata 

Saku kogukonna liikmeid, kes igapäevaselt ei tegele liikumisega aktiivselt. 

(LV) – jätkuvalt on vajadus Saku Gümnaasiumi koosseisu lisada spordijuhi 

ametikoht, kes komplekteeriks ülevallaliselt koolispordivõistlustel käimist/ 

osalemist ja ka koordineeriks kohalikel võistlustel osalemist. Oluline on 

personaalsus.  

(HK) – eesmärk võiks olla Saku liigub üritustel osalejate arvu tõus.  

(TT) – uute ja huvitavate spordialade tutvustamine (tänavasport), mis tooks 

noori rohkem liikuma. 

(KS) – vajalik tekitada Saku liigub kontseptsiooni traditsioonilisi üritusi, kuid 

arusaadavalt on selleks vaja aega. 

 

Nõukogu võttis info teadmiseks. 

 

 

3. Spordirajatiste ja teenuste hinnastamine 

 

 (LV) tutvustas suuremaid muudatusi, mis on plaanis rakendada 01.08.2024 

spordikeskuse rajatiste ja teenuste osa. 



 

 Selgitused suurematele muudatustele: 

-          Aluseks kulupõhisus ja ümberkaudsete spordikeskuste  hinnastamise 

printsiibid 

-          Rajatiste hinnakiri uuendatud viimati 15.03.2016 

-  Teenusete hinnakiri uuendatud viimati 01.08.2018  

-          Uus hinnakiri kehtestada alates 01.08.2024. Maikuus teavitada rentnikuid 

muudatustest hinnakirjas  

-          Hinnakirjast välja arvata vallaelaniku soodushind ning luua erisus võistlus, 

treening, lastering alusel .        

-          Vana võimla ja uue pallimängusaali hinnaerisus kehtestada (kaasaegsemad 

tingimused, saunad, helisüsteem jms)    

-          Hinnakirjast eemaldada TASUTA jõusaali kasutus lastele noortele. 

 (olgugi, et jõusaali kasutus noorte poolt on suur, siis suurimaks murekohaks 

on noorte mittesihipärane saali kasutamine. Vale riietus, ei täideta töötaja 

korraldusi jms.) 

-          Koolitundide läbiviimiseks kehtestada suusa/uisurendile eraldi hind 

-          Padeliväljaku rent 8€/h        

-          10x ujula pileti hind on arvestuslikult 8x kasutuse hinnaga 

 

Ettepanekud: 

- Kui võimalik oleks lihtsustatult kontrollida Saku valla sissekirjutust siis nõukogu 

toetaks endiselt vallaelaniku soodushinna säilimist hinnakirjas (teenused). 

- Hinnatõusuga nõukogu nõus ja vajalik. 

- Tasuta jõusaali kasutamise asemel kehtestada eraldi soodushind õpilasele, 

mis selekteerib välja tegelikud kasutajad ja n.ö ajaveetjatest. 

 

 

Nõukogu võttis info teadmiseks 

 

4. Jooksvad küsimused  

  

 (ATH) – andis ülevaate tervisradadel planeeritud RailBalticu plaanidest 



(KP) – kas oleks mõeldav koolistaadionile soetada  kaamerad, mida saaks 

spordivõistluste korral kasutada?  

(LV) – tehnika soetamist pole hetkel planeeritud kuna iga spordiala on erinev 

ja spordikeskusel pole otstarbekas endal omada ülekandetehnikat. Pigem on 

ülekannete puhul rentikud ise end vastava tehnikaga varustanud. Ntks 

jalgpalliklubil on vastav tehnika olemas ning igaaastane litsents maksab ca 

4000-5000€     

  

  

Nõukogu võttis info teadmiseks. 

 
Kristjan Saar         Annely-TheaHäggblom  
Koosoleku juhataja                                                                          Protokollija 

                                                                                                
/allkirjastatud digitaalselt/                                                     /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


